
 1 

 
 
 

 
ZÁPISNICA 

 z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre volebné 
obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 29. decembra 2022 (štvrtok) 
o 17:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 2. zasadnutia OZ 
5. Voľba hlavného kontrolóra obce Tovarné na čiastočný úväzok 
6. Schválenie Návrhu rozpočtu obce Tovarné na roky 2023-2025 (Obec Tovarné, 

ZŠ s MŠ Tovarné) 
7. Rôzne  
8. Záver 

 
Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra 

Dudová, Martin Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
 
Neprítomní:  - - -  
 
Ospravedlnení: - - -  
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
 3. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 17:30 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov a 
zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní k doplneniu alebo zmene návrhu 
programu. Žiadny z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani program nedoplnil. 
Starostka navrhla doplniť program o bod 5 za bodom 4: Možnosť odkúpenia časti 
pozemku od vlastníka J. K. z dôvodu výstavby miestnej komunikácie, o bod 8 za bod 7: 
Konsolidovaná výročná správa za rok 2021, o bod 9 za bodom 8: Žiadosť p. F. 
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o predĺženie zmluvy o poskytnutie nebytových priestorov v budove s. č. 172 a o bod 10 
za bodom 9: Voľba nových členov do komisie pre kultúru a šport. OZ pristúpilo 
k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje navrhovaný program zasadnutia podľa poradia: 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 
  

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 2. zasadnutia OZ 
5. Možnosť odkúpenia časti pozemku od vlastníka J. K. z dôvodu výstavby miestnej 

komunikácie 
6. Voľba hlavného kontrolóra obce Tovarné na čiastočný úväzok 
7. Schválenie Návrhu rozpočtu obce Tovarné na roky 2023-2025 (Obec Tovarné, 

ZŠ s MŠ Tovarné) 
8. Konsolidovaná výročná správa za rok 2021 
9. Žiadosť p. F. o predĺženie zmluvy o poskytnutie nebytových priestorov v budove s. 

č. 172 
10. Voľba nových členov do komisie pre kultúru a šport 
11. Rôzne  
12. Záver 

 
Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 
komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pána poslanca Ľubomíra Baníka a pani poslankyňu Ľubomíru 
Dudovú. 
 
OZ  schvaľuje návrhovú komisiu a určuje overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Bod programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z 2. zasadnutia OZ                                            
                                         
 Starostka skonštatovala, že všetky body uznesení z minulého zasadnutia boli 
splnené. 
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OZ berie na vedomie plnenie uznesení z 2. zasadnutia. 
 
 Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 5: Možnosť odkúpenia časti pozemku od vlastníka J. K. z dôvodu 
výstavby miestnej komunikácie 
                                         

Starostka oboznámila poslancov s predloženou cenovou ponukou na odpredaj 
pozemku vo výške 10,00 €/m2, ktorá je platná do konca roku 2022. Pozemok poslúži 
obci na vybudovanie miestnej komunikácie v časti Pod obcou Juh.  
 
Prebehla diskusia. Poslanci s ponukou súhlasili.  

  
OZ  schvaľuje predloženú ponuku p. J. K. súvisiacu s odpredajom časti pozemku pre 
vybudovanie miestnej komunikácie v lokalite Pod obcou Juh vo výške 10,00 €/m2. 

  
 Hlasovanie:  
 Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 

Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
 Proti: 0 
 Zdržalo sa: 0 

 
Bod programu č. 6:  Voľba hlavného kontrolóra obce Tovarné na čiastočný úväzok 
 
 Starostka predstavila uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra. Uviedla, že 
obaja splnili všetky podmienky výberového konania. Spôsob voľby si poslanci určili 
verejný. Ide o úväzok 0,1 s nástupom od 01.01.2023. Predstavila p. J. a dala mu slovo. 
Pán J. sa predstavil a po svojej prezentácii opustil miestnosť.  
 
OZ  volí hlavného kontrolóra obce Tovarné Mgr. Vladimíra Jenčka na nasledujúce 6 ročné 
obdobie s úväzkom 0,1 a udeľuje súhlas vykonávať inú zárobkovú činnosť.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 7:  Schválenie Návrhu rozpočtu obce Tovarné na roky 2023-2025 
(Obec Tovarné, ZŠ s MŠ Tovarné)  
 
 Starostka oboznámila poslancov s návrhom rozpočtu obce na roky 2023-2025. 
Uviedla, že návrh bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle 
obce. Opýtala sa poslancov, či majú nejaké otázky k návrhu rozpočtu. Udelila slovo 
ekonómke obce, ktorá predstavila rozpočet obce. Následne privítala pani riaditeľku. 
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Dala jej slovo, nech poinformuje poslancov s návrhom rozpočtu školy. Pani riaditeľka 
predstavila rozpočet originálnych kompetencii.  
 
OZ  schvaľuje rozpočet obce Tovarné na rok 2023-2025 v členení bežný rozpočet, 
kapitálový rozpočet a finančné operácie a ďalej v členení podľa funkčnej a ekonomickej 
klasifikácie.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ berie na vedomie rozpočet obce na roky 2024 a 2025 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8:  Konsolidovaná výročná správa za rok 2021 
  

Starostka predložila poslancom Konsolidovanú výročnú správu za rok 2021. 
 
OZ berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu za rok 2021. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 9:  Žiadosť p. F. o predĺženie zmluvy o poskytnutie nebytových 
priestorov v budove s. č. 172 
  

Starostka prečítala žiadosť o prenájom nebytových priestorov, ktorú obec 
obdŕžala od pána F.   
 
OZ  schvaľuje žiadosť pána F. o predĺženie zmluvy o nájme nebytových priestorov v budove 
so s. č. 172 na 1 rok.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 10:  Voľba nových členov do komisie pre kultúru a šport 
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Starostka predniesla návrh, ktorý podala predsedníčka komisie na doplnenie 
komisie pre kultúru a šport o pani K. Bakovú a pani A. Ďordovú.  

 
OZ  schvaľuje členov komisie pre kultúru a šport p. K. Bakovú a p. A. Ďordovú. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 11:  Rôzne 
 

Starostka informovala o prebiehajúcom verejnom obstarávaní na stavbu 
zberného dvora. Prečítala uchádzačov. Prebieha verejné obstarávanie na techniku 
zberného dvora. Uskutoční sa divadelné predstavenie vo veľkej sále. Uviedla, že 
ohňostroj neplánuje. Uvažuje nad fašiangovými hodmi. Prebehla diskusia ohľadom akcii.  
 
Bod programu č. 12: Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 19:56 hod.  
 
 
Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Mgr. Ľubomíra Dudová   ........................................................... 
 
                            Ľubomír Baník                              ........................................................... 
 

 

 

 

 

 


